
 
 
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże 
Komisja Finansów i Infrastruktury 
 
Or.0012.2.7.2023 

Protokół nr 53/23 
z 53 posiedzenia w dniu   29 sierpnia 2023 r.   

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00 a zakończono o godz. 15.00 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 
Obecni: 

1) Janina Kozakiewicz 
2) Wojciech Lenczewski 
3)  Katarzyna Pogorzelska 
4)  Daniel Tofiło 
5) Grażyna Woźniewska 
6) Ireneusz Lewkowski 

Radny nieobecny-Beata Dybacka 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto: 

1) Wojciech Cybulski - Wójt Gminy,  
2) Monika Elżbieta Krawczeniuk- Skarbnik Gminy, 
3) Anna Szeligowska – pracownik Urzędu Gminy 
4) Michał Aleksiejuk -właściciel firmy Wschód-Ekspres 

 
Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Katarzyna Pogorzelska-przewodnicząca Komisji Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże otworzyła posiedzenie i stwierdziła, że na 7 członków Komisji 
w posiedzeniu uczestniczy 6 radnych. Nieobecna – Beata Dybacka. 
Liczba radnych obecnych na posiedzeniu zabezpiecza kworum do podejmowania prawomocnych wniosków, 
opinii i stanowisk. 
Poinformowała, że posiedzenie komisji zostało zwołane na podstawie § 64 ust.1, zgodnie z § 96 ust. 1 i 2 
oraz § 70 ust 1 uchwały XLVII/269/18 Rady Gminy Dobrzyniewo Duże z dnia 19 października 2018 r. w sprawie 
Statutu Gminy Dobrzyniewo Duże.  
Zapytała radnych czy mają uwagi odnośnie procedury zwołania Komisji. 
Uwag nie wniesiono. 
Poprosiła zebranych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na posiedzeniu 
komisji i nie podawali innych danych lub informacji mogących zdefiniować osoby fizyczne nieuczestniczące  
w dzisiejszym posiedzeniu. 
 
Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Podsumowanie funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w Gminie Dobrzyniewo Duże 

(linia 406). 
4. Analiza przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. 
5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady LXII Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo Duże. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Poinformowała, że wnioskodawcą projektów uchwał, jest Wójt Gminy Dobrzyniewo Duże. 
Zapytała, czy są wnioski o wprowadzenie zmian do porządku posiedzenia. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 3. Podsumowanie funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w Gminie Dobrzyniewo 
Duże (linia 406). 
Na posiedzenie komisji został zaproszony P. Michał Aleksiejuk - właściciel firmy Wschód-Ekspress 



 
Przewodnicząca komisji poprosiła go o ustosunkowanie się do następujących kwestii związanych  
ze świadczeniem usług w zakresie transportu zbiorowego na terenie gminy m.in.: 
- problemów z płatnością kartą, co powoduje komplikacje z zakupem biletów (dochodzi do sytuacji, kiedy 
mieszkańcy są wypraszani z autobusów) jako przykładowe wskazano miejscowości Dobrzyniewo Fabryczne 
i Dobrzyniewo Kościelne, w których doszło do takiego zdarzenia, 
- rozliczania płatności za świadczenie usług pomiędzy Gminą Dobrzyniewo Duże a firmą Wschód-Ekspres 
Zaznaczyła, że większość uwag zgłaszają mieszkańcy gminy. 
Do powyższego odniósł się P. Michał Aleksiejuk stwierdzając, że: 
- od nowego roku wszystkie terminale zostaną zlikwidowane, pozostaną kasy fiskalne lub przelewy blik, 
- na szkoleniu kierowcy nie zgłaszają żadnych problemów, 
- mieszkańcy często pytają, czy terminal działa, jeżeli nie opuszczają pojazd dobrowolnie, 
- w niektórych miejscowościach brakuje zasięgu internetowego, co uniemożliwia płatność za pomocą 
terminala, na to nie mamy wpływu. Zaznaczył, że pasażerowie danego kursu dokonują zaległych płatności 
za bilety po wejściu w obręb WiFi, 
-terminale są kompatybilne z kasą fiskalną i zostaną naprawione w przeciągu 1-2 tygodni. 
Powiedział, że najpewniej kierowcy nie stosują się do zasad w zakresie świadczenia usług i obsługi klientów. 
Zobowiązał się do wyjaśnienia zgłoszonych uwag, rozwiązania technicznego związanego z działaniem 
terminali oraz kwestii obsługi pasażerów. 
Na zakończenie przyznał, że takie sytuacje nie mogą mieć miejsca.  
Przewodnicząca posiedzenia zaznaczyła, że radni monitorują osobiście jakość obsługi pasażerów oraz 
występujące problemy techniczne. 
Radny Danel Tofiło zaproponował, aby upublicznić mieszkańcom problemy związane z transportem 
zbiorowym na terenie gminy – linia 406, żeby mieszkańcy mieli jasny przekaz dotyczący zaistniałej sytuacji. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy są inne pytania. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 4. Analiza przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. 
Przewodnicząca posiedzenia nadmieniła, że dyrektorzy szkół przedstawili członkom komisji informacje  
(w formie pisemnej) zawierające opis aktualnej sytuacji w szkołach: 

1) Zespole Szkolno-Przedszkolnego w Nowym Aleksandrowie;  
2) Zespole Szkolno-Przedszkolnego w Fastach; 
3) Zespole Szkolno-Przedszkolnego w Dobrzyniewie Dużym; 
4) Szkole Podstawowej w Obrubnikach;  
5) Szkole Podstawowej w Pogorzałkach. 

Oddała głos uczestnikom posiedzenia komisji: 
1) radna Janina Kozakiewicz złożyła wniosek o usprawnienie organizacji ruchu przy szkole  

w Dobrzyniewie Dużym; ma to związek z przebudową ulicy Szkolnej; 
2) radna Grażyna Woźniewska zgłosiła wilgoć w szatniach i hali sportowej w Dobrzyniewie Dużym; 
3) radny Daniel Tofiło zgłosił problemy we współpracy z dyrektorem szkoły w Fastach  

oraz z konserwatorem pod kątem wywiązywania ze swoich obowiązków; zapytał o etap działań 
związanych z budową boiska przy szkole w Fastach; 

4) przewodnicząca posiedzenia zaznaczyła, że w maju tego roku stwierdzono nieprawidłowości  
na placu zabaw przy szkole w Fastach, co wpłynęło na zakaz korzystania z urządzeń. Dotychczas 
dyrektor szkoły nie podjęła żadnych działań. Wniosła o ponowne wystosowanie pisma  
z określeniem terminu usunięcia usterek. 

Członkowie komisji wnieśli o skontrolowanie placów zabaw przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi.  
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady LXII Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo 
Duże w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że pomoc finansowa zostanie przeznaczona na dofinansowanie zadań Powiatu  
w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych z Gminy Dobrzyniewo Duże. 



Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące uregulowań 
zawartych w projekcie uchwały 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Białostockiemu - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 13:16, wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2036 
c) zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2023 - 

Skarbnik Gminy, na podstawie objaśnień do projektów uchwał, wyjaśniła uregulowania zawarte  
w dokumentach oraz uzasadniła zasadność wprowadzenia zmian. 
Radny Daniel Tofiło zapytał, dlaczego nastąpiła zmiana wysokości zabezpieczonych środków na zakup 
równiarki ze 140 zł na 300 tys. zł. Jego zdaniem należy jak najszybciej zakupić sprzęt, jeżeli pozwolą na to 
zasoby budżetowe. 
Skarbnik Gminy nadmieniła, że różnicę środków można pokryć zmniejszając część budżetu przeznaczoną  
na zakup nieruchomości. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała radnych, kto jest za przeniesieniem środków zabezpieczonych  
na zakup nieruchomości na rzecz uzupełnienia środków na zakup równiarki.  
Głosowano przebiegło następująco: 
Wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Członkowie Komisji opowiedzieli się za przeniesieniem środków budżetowych. 
 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma inne pytania, uwagi dotyczące uregulowań 
zawartych w projektach uchwał. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2036, - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 13:18, wyniki: ZA: 6, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo 
Duże na rok 2023 - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 13:34, wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 
SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 

https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT%20-%20POMOC%20DLA%20POWIATU.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT-%20WPF.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT%20-%20ZM.%20BUD%C5%BB..pdf/attachment.1


 
d) zmiany regulaminu określającego zasady i tryb postępowania, udzielania i rozliczania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych 
wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własność gminy Dobrzyniewo Duże 

Sekretarz Gminy poinformował, że Gmina pozyskała środki z Polskiego Ładu na finansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych obiektów zabytkowych niestanowiących własności 
Gminy Dobrzyniewo Duże. W związku ze zmianą zasad udzielania dotacji należy zmienić  
§ 4 dotychczasowego regulaminu. Środki finansowe zostaną przeznaczone na prace remontowe kościoła  
w Dobrzyniewie Dużym oraz cerkwi w Fastach. Dofinansowanie wynosić będzie do 98 % wydatków 
inwestycyjnych. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące uregulowań 
zawartych w projekcie uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego 
zasady i tryb postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  
i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących 
własność gminy Dobrzyniewo Duże- czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 13:59, wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.  
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 

e) udzielenia dotacji Parafii Prawosławnej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Fastach 
Sekretarz Gminy poinformował, że Proboszcz Parafii Prawosławnej w Fastach pozyskał środki zewnętrzne 
na remont elewacji obiektu. W związku z tym, że nie zaspokoi to wszystkich potrzeb finansowych zwrócił się 
z wnioskiem o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże w wys. 20 tys. zł. Zaznaczył, że jest to 
cała kwota środków budżetowych zabezpieczonych w budżecie Gminy na ochronę i opiekę nad zabytkami 
w roku bieżącym. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące uregulowań 
zawartych w projekcie uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Prawosławnej 
p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Fastach - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 13:41, wyniki: ZA: 
6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 

f) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia,  
na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych  
na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże 

g) zamieniająca uchwałę w sprawie górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy 
nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 
gminy, 

https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/UCHWA%C5%81A-%20REGULAMIN.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT-DOTACJA%20DLA%20PARAFIIpdf.pdf/attachment.1


P. Anna Szeligowska, na podstawie uzasadnienia do projektów uchwał, przedstawiła członkom komisji 
regulacje zawarte w projektach uchwał. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące zapisów projektów 
uchwał. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia, na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże, - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, 
godz. 13:59, wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
Radny Ireneusz Lewkowski, za zgodą przewodniczącej opuścił posiedzenie Komisji. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały zamieniającej uchwałę w sprawie górnych stawek 
opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz gminy, - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 14:01, wyniki: ZA: 5, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 

h) ustalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk Moje Boisko Orlik 2012 
Radny Daniel Tofiło poinformował, że właściciel posesji sąsiadującej z kompleksem boisk w Nowym 
Aleksandrowie, za pośrednictwem radcy prawnego, zwrócił się z pismem o zmianę regulaminu korzystania 
z boisk, ponieważ hałaśliwe zachowanie osób korzystających z obiektu oraz wkraczanie na jego 
nieruchomość zakłóca jego prawo do odpoczynku. Uprzedził, że w przypadku braku reakcji ze strony władz 
gminy skieruje sprawę do sądu i wniesie o wypłatę odszkodowania. Zaznaczył, że żąda zamontowania 
„piłkochwytów”, ograniczenia godzin udostępniania obiektu tj. do godz. 18.00 natomiast w sobotę i 
niedzielę obiekt miałby być nieczynny. 
Sekretarz Gminy sprostował wypowiedź radnego informując, że wnioskodawca stwierdził, że w przypadku 
zamontowania „piłkochwytów” zgodzi się na udostępnianie obiektu w sobotę i niedzielę. 
Radny Daniel Tofiło stwierdził, iż jego zdaniem nie należy wprowadzać ograniczeń w zakresie udostępniania 
obiektu sportowego Orlik. 
Członkowie Komisji po przeanalizowaniu problemu zgłosili wprowadzenie następujących zmian  
w regulaminie: 

1) w par. 2 ust. 2 pkt. 2 - "od poniedziałku do piątku w godz. 16.00-21.00 wszystkim chętnym;" 
2) w par. 2 ust. 2 pkt. 3 - "w soboty godz. 9.00-21.00 wszystkim chętnym;"; 
3) w par. 2 ust. 2 pkt. 4 - "w dni wolne wynikające z harmonogramu i planu pracy szkół w godz. 9.00-

21.00 wszystkim chętnym." 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy obecni mają uwagi, pytania, propozycje innych zmian. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania  
z kompleksu boisk Moje Boisko Orlik 2012 z uwzględnieniem zaproponowanych zmian: - czas głosowania: 
29 sierpnia 2023, godz. 14:23, wyniki: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
Komisji. 

https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/UCHWA%C5%81A%20-OPRO%C5%BBNIANIE%20ZBIORNIKOW.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/UCHWA%C5%81A-%20STAWKI%20OP%C5%81AT.pdf/attachment.1


Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 

i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Fasty (rejon ulicy Leśnej) 
Przewodnicząca posiedzenia nadmieniła, że radni otrzymali projekt uchwały wraz z częścią graficzną, 
uzasadnieniem oraz Prognozą oddziaływania na środowisko.  
Zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące uregulowań zawartych w projekcie uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Fasty (rejon ulicy Leśnej). - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 14:25, wyniki: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski 
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 

Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023 
Załącznik 

 
j) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś z obecnych ma pytania, uwagi dotyczące uregulowań 
zawartych w projekcie uchwały. 

Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 14:26, wyniki: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski 
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA) 

Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 

 
k) zaliczenia drogi powiatowej nr 1397 B droga 65-Chraboły-Kopisk- droga 19 do kategorii dróg 

gminnych. 
Wójt Gminy poinformował, że Powiat Białostocki wystąpił do Gminy Dobrzyniewo Duże z wnioskiem 
o przejęcie ww. drogi. 
Radna Grażyna Wożniewska stwierdziła, że jest przeciwna przejmowaniu tej drogi, ponieważ Powiat 
Białostocki nie wywiązał się z dotychczasowych zobowiązań tj. nie wykonano II etapu budowy chodnika we 
wsi Chraboły, odwodnienia w miejscu gromadzenia się wód deszczowych oraz nalewki asfaltowej na odcinku 
Chraboły- Kopisk. 
Członkowie komisji poparli stanowisko radnej 
Innych pytań, uwag nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi powiatowej nr 1397 B 
droga 65-Chraboły-Kopisk- droga 19 do kategorii dróg gminnych. - czas głosowania: 29 sierpnia 2023, godz. 
14:29, wyniki: ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janina Kozakiewicz (PRZECIW), Wojciech Lenczewski (PRZECIW), Ireneusz 
Lewkowski (NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (PRZECIW), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (PRZECIW) 

Tryb głosowania: jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał negatywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo 
Duże.   
Oryginał dokumentu włączono do teczki aktowej „Projekty uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.9.2023. 
Załącznik 
 

https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/UCHWA%C5%81A-%20ORLIK.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT%20MPZP%20Fasty_%20ul.%20Le%C5%9Bna.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT-DROGI%20GMINNE.pdf/attachment.1
https://bip-ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl/resource/117009/PROJEKT-DROGA%20KOPISK-CHRABO%C5%81Y.pdf/attachment.1


Ad. pkt 6. Sprawy bieżące. 
Radny Daniel Tofiło poinformował, że wkrótce nastąpi podział środków zewnętrznych na modernizację 
 i budowę oświetlenia ulicznego. Dofinansowanie będzie wynosiło do 80% kosztu inwestycji. Stwierdził,  
że należy przygotowywać się do opracowywania wniosków. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia komisji 
W związku z wyczerpaniem się porządku 53 posiedzenia Komisji Finansów i Infrastruktury przewodnicząca 
zamknęła posiedzenie. 
 

Przewodnicząca Komisji Finansów i Infrastruktury 
                                                                                                                  Katarzyna Pogorzelska 

 
 
Uczestnictwo w głosowaniach 
Kozakiewicz Janina: 11/11 
Lenczewski Wojciech: 11/11 
Lewkowski Ireneusz : 6/11 
Pogorzelska Katarzyna : 11/11 
Tofiło Daniel: 11/11 
Woźniewska Grażyna: 11/11 

 
Przygotował(a): Mariola Grzegorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 
Oryginał protokołu wraz z załącznikami włączono do teczki aktowej „Posiedzenia komisji, zespołów i innych 
organów kolegialnych Rady Gminy” Nr. Sprawy: or.0012.3.7.2023. 

Protokół został zamieszczony na stronie bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl /zakładka: Organy 

Gminy - Rada Gminy - Rada Gminy-VIII kadencja 2018-2023 – Protokoły z posiedzeń Rady Gminy/ 
 
Projekty uchwał stanowią dokumentację zamieszczoną na stronach:  

1) bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl /zakładka: /Projektowanie aktów/  

2) www.dobrzyniewo.pl /zakładka: Gmina-Rada Gminy-Projekty uchwał/ 
 
 

http://www.dobrzyniewo.pl/

